
 
 
 
  
 
 
 
 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere  
Referent Rasmus Hakmann 
Fraværende  

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Den nuværende formand har meldt sit barn ud af skolen. Der skal derfor vælges 

en ny formand frem til den nye bestyrelse tiltræder 
Ref Bestyrelsen valgte Bettina som fungerende formand 
2 Budget for kommende skoleår 
Ref På mødet blev skolens budget for det kommende skoleår præsenteret. Der er i år 

midler til at opnormere på antallet af ansatte. Ledelsen har valgt at prioritere 
inklusionsindsatser i der kommende år. Derfor bliver der slået to stillinger som 
inklusionspædagog op. Derudover er det prioriteret at give mere tid til 
læseindsatser samt vejledning af personalet. 
 
Bestyrelsen godkendte budgettet og er tilfredse med, at der prioriteres på 
inklusionsområdet. Der er i bestyrelsen enighed om, at en sådan prioritering kan 
være med til at gøre Gribskolen til en attraktiv skole. 

3 Skemalægning 
Ref På mødet blev skolens princip for skemalægning kort gennemgået. Dette for at 

sikre, at skemalægningen tager udgangspunkt i princippet for skemalægning. 
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